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Pan Kazimierz Majcher
Radny Rady Miasta Lubartów

Odpowiadając na interpelację zgłoszoną na XXXIV sesji Rady Miasta Lubartów w dniu 17 maja

2018 roku informuję, że do chwili obecnej nie wpłynął wniosek od Polskich Kolei Państwowych w

Lublinie w sprawie uzyskania zezwolenia na usunięcie drzew rosnących na terenach kolejowych przy
ul. Krańcowej.


